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Zápis 

z 25.  zasedání Zastupitelstva obce Doudleby, konaného dne 27.12.2017 

 

 

 

Místo konání:    Obecní úřad Doudleby 

Začátek:    19:00 hodin 

Zasedání řídil:   starosta obce Zdeněk Šmíd 

Přítomno:    5 členů OZ 

Omluveni:    Ing. Kateřina Burdová, Miroslava Caplová 

Neomluveni:    - 

Hosté:     viz prezenční listina 

Zapisovatel:    Markéta Sedláčková 

Ověřovatelé zápisu:  Mgr. Marek Štěch, Václav Beran 

 

 

 

Starosta obce Z. Šmíd zahájil jednání, přivítal přítomné hosty a zastupitele na jednání a konstatoval, že 

je přítomna nadpoloviční většina a zastupitelstvo je usnášení schopné. Jako ověřovatele zápisu navrhl 

Mgr. Marka Štěcha a Václava Berana, zapisovatelem je Markéta Sedláčková. 

 

Starosta dále sdělil, že program byl řádně a včas vyvěšen  

 

Program: 

 

 

 

1) Ceny stočné 2018 

2) MAP rozvoje vzdělávání ORP Č. Budějovice 

3) Žádost o povolení výjimky z počtu dětí v MŠ 

4) Odpisové plány ZŠ a MŠ 2017, 2018 

5) Odpisový plán obec 2017  

6) Pověření starosty k rozpočtovým opatřením 

7) Smlouva o zřízení věc. břemene  

8) Na vědomí rozp. opatření 19/2017 

9) Vyhláška 1/2017 - obecní poplatky 

 

 

Diskuze bude umožněna v průběhu jednání 

 

 

 

 

 

 

0. Schválení jednacího programu 

 

Pro: 5 

Proti 0 

Usnesení 25/0 – zastupitelstvo schvaluje jednací program 

 

 

 



2 
 

1. Ceny stočné 2018 

 

Starosta informuje o návrhu ceny stočného na rok 2018. Z finanční analýzy, která se v souvislosti se 

stočným vypracovává,  vyplývá, že je nutné zvýšit cenu na 53,35 Kč/m3. Důvodem jsou zejména vyšší 

náklady na elektřinu. 

  

 

Pro: 5 

Proti 0 

 

Usnesení 25/1 – Zastupitelstvo  schvaluje  stočné ve výši 53,34 Kč/m3 včetně DPH. Kalkulace cen je 

součástí zápisu  

 

 

 

 

 

2. MAP rozvoje vzdělávání ORP Č. Budějovice 

 

Zastupitelstvu je předložen Místní akční plán rozvoje vzdělávání ORP České Budějovice. Aby školy 

v regionu mohly pokračovat v projektu MAPII a čerpat dotace z MŠMT, musí tento dokument schválit 70% 

zřizovatelů z ORP.  
 

Pro: 5 

Proti 0  

 

Usnesení 25/2 – Zastupitelstvo obce bere na vědomí a souhlasí se zněním a obsahem dokumentu Místní 

akční plán rozvoje vzdělávání ORP České Budějovice včetně přílohy č. 1 Investiční a další priority 

Strategického rámce MAP do roku 2023 ORP České Budějovice a č. 2 Roční akční plán MAP ORP ČB 

na rok 2018/2019. 

 

 

 

 

3. Žádost o povolení výjimky z počtu dětí v MŠ 

 

Pro: 5 

Proti 0  

 

 

 

Usnesení 25/3 – zastupitelstvo schvaluje povolení výjimky z počtu dětí v MŠ Doudleby z 24 na 28 

pro školní rok 2017/2018.  
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4. Odpisové plány ZŠ a MŠ 2017, 2018 

 

 

Přítomným je předložen návrh Odpisového plánu 2017 a 2018 ZŠ a MŠ Doudleby 

  

Pro: 5 

Proti 0 

 

Usnesení 25/4  - zastupitelstvo schvaluje aktualizaci Odpisového plánu 2017 a Odpisový plán 

2018 ZŠ a MŠ Doudleby. Znění je součástí zápisu.  

 

 

 

5.  Odpisový plán obec 2017 

 

Zastupitelé jsou seznámeni s aktualizací odpisového plánu obce. Do majetku ještě před koncem roku 

přibyla kanalizace.  

 

 

Pro: 5 

Proti 0 

 

 

 

Usnesení 25/5 zastupitelstvo schvaluje Účetní odpisový plán 2018. Znění je součástí zápisu.  

 

 

6. Pověření starosty k rozpočtovým opatřením 

 

Odloženo, bude předloženo k jednání na příští schůzi zastupitelstva 

 

 

7. Smlouva o zřízení věc. břemene  

 

Jedná se o smlouvu o zřízení věcného břemene – el. přípojka k Frdlíkům. 

 

Pro: 5 

Proti 0 

 

 

Usnesení 25/5 zastupitelstvo Schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene č. CB-

014330038773/001 

 

 

8. Na vědomí rozp. opatření 19/2017 

 

 

Usnesení 25/5 zastupitelstvo bere na vědomí rozp. opatření č. 19/2017 
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9. Vyhláška 1/2017 - obecní poplatky 

 

 

Starosta seznamuje přítomné s návrhem vyhlášky o obecních poplatcích. Zůstávají stejné jako loni. 

Ing. Ondřej Klor nesouhlasí s poplatkem za psa.  

 

Pro: 4 

Proti 1 

 

 

Usnesení 25/5 zastupitelstvo schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2017 o místních poplatcích 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Diskuze: 

 

 

Starosta zve 29.12.2017 na tradiční besídku nad kronikou a přeje všem občanům do nového roku 

hlavně zdraví.  

 

 

 

 

Jednání zastupitelstva bylo ukončeno ve 19.20 hod. 

 

Zapsala: Markéta Sedláčková 

 

 

Starosta Zdeněk Šmíd     ……………………………………. 

 

Ověřovatel zápisu: 

 

Marek Štěch 

 

Václav Beran 


